
   

 

Medlemsmöte Hallsbergs brukshundklubb 2019 06 16 
 

 

Närvarande:  Från styrelsen: Emelie, Anita o  Liss-Beth 
samt c:a 10-talet övriga medlemmar.  
 

Plats: SBK Hallsberg 
 
 
 
 

  
§   1 Ordförande hälsade välkommen till dagens möte och öppnade mötet. 

 
§   2 Dagordning enl. utskick 

 
§   3 Till sekreterare för dagens möte valdes Liss-Beth 
  
§   4 
 
§   5 

Till justerare av dagens protokoll valdes Kalle. 
 
Rapport från styrelsen. 
Kassarapport u.a. 
Behållning: Företagskonto 58.879 kr, Placeringskonto 268.581 kr, Swish 982 kr,   
  

§   6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rapporter från sektorer: 
FARN: Planerade aktiviteter,  Noseworktävling 15/9,  Agility 24/8, Freestyle i november. 
Mia påminner om att vår nya fina uteplats inte är någon förvaringsplats för 
agilityhinder. Där ska vi ha utemöbler. 
Tävlingsektorn: Lägret på klubben är fullbokat i Rallylydnad, få platser kvar i Spår. 
Övriga grupper få anmälda. KM i lydnad och grillkväll på lördagen. 
14/9 Lydnadstävl. alla klasser. KM i Bruks till hösten. 
Stugfogdar: Altanen klar, (snyggt o rejält bygge tycker vi andra, o bugar o tackar) 
Robotklipparen på lagning, skåpdörr i köket fixad, grillen ganska ranglig trots att alla 
skruvar dragits till. Stakethörnen behöver stadgas upp. 
Utbildning: Diskuterar ev. temakvällar för alla medlemmar. Valpkurs anordnats flera/år. 
Instruktörsmöte 1/7. 
Fastighetsägare: Asfaltering av vägen planeras. Bro över diket ska åtgärdas. 
 

§    7 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nya frågor:  
-Arbetsgruppen för Fonderade medel, (cirka 1.400kr )har lämnat flera bra förslag på 
användning och mötet beslutar att vi bifaller förslaget att ordna en ”Trivselkväll” för 
alla medlemmar.     
 -Inköp av städmaskin bordläggs till nästa möte. Majsan kollar m andra klubbar, som 
har samma matta, hur dom sköter den. 
 
 
 



   

§   8 
 
 
 
 
 
 
 
§   9 
 
 
 
 
§  10 
 
 

Regelrevidering Lydnad o Rallylydnad: 
Ang. SBKs regelrevideringar har alla medlemmar haft möjlighet att lämna synpunkter 
på medlemsmöte eller via mail till styrelsen. 
Kerstin M. utsågs till att framföra vår klubbs synpunkter på Rallylydnaden till distriktet. 
Majsan framför våra synpunkter på Lydnaden. 
Mötet var eniga om att det är bra med samma kontrollregler,( tex. koll av vacc. m.m. 
före starten) för alla SBKs tävlingsgrenar. 
 
Aktivitetshagen  
Aktivitetshage vore trevligt o bra. Fundering/planering behövs. Alla funderingar o 
förslag välkomnas. Kolla gärna på andra klubbars aktivitetshagar!  
Kostnadsförslag cirka 5-6.000kr. 
 
Övriga frågor för diskussion 
-Uteplatsens användning. Styrelsen får i uppdrag att köpa möbler. 
I mån av plats kan hylla och plastbackar för ej skrymmande tränings materiel  få rum. 
Ev. måste allt förvaras i containern 
-Ingen noseworkträning tillåts på toaletten, förutom instruktörsledd, eftersom hundar 
krafsat repor på  dörren.  
-Vi pratar om rapportering till studiefrämjandet. 
-Hur gör vi för att gräsklippning vid agilityhindren ska fungera bäst? Fundera! 
 

§  11 Möter avslutas med gräsklippning o utomhusstädning.  
Därefter hade vi en trevlig stund runt grillen. 
 

 

 

 

………………………………………….                                                          ……………………………………………. 

Liss-Beth Möller, sekreterare                          Emelie Hörman, ordförande 

 

…………………………………………… 

Karl-Eric Bramming, justerare 


